
 

 
Medlem af 

Bestyrelsesmøde    
Referat af bestyrelsesmøde nr. 01 / 2025 

Søndag 26. januar 2022 kl. 10.00 – 16.00  

Ørebjergvej 63, Gundsømagle 4000 Roskilde 
 

 
Mødedeltagere: Claus Schou, Mads Jensen, John Juul og 

Dorte Knudsen 

Afbud: Marianne Sørensen 

 

1. Godkendelse af dagsordenen 

1.1 Hastesager/ændringer 

Intet til dette punkt. 

 

2. Sager til beslutning 

2.1 Tilskud til stævner, herunder ECSG 

Tilskud til stævner i dk. Jf. forretningsorden. ECSG 2025 

50% af deltagergebyr. 

 

2.2 Generalforsamling – dato og hvor! 

Mandag den 17.03 kl. 19.00 

 

2.2.1 Skal der være mad inden GF  

Ingen mad, men kaffe, vand og kage. 

 

2.2.2 Valg i henhold til vedtægter – Formand samt op til 3 

bestyrelsesmedlemmer. 

Claus genopstiller. Dorte og Marianne genopstiller. 

 

2.2.3 Valg af revisor samt suppleant (Jan Busk og Klaus 

Langager) 

Både Jan og Klaus genopstiller. 

 

2.2.4 Årets modtager af plaqueter 

Listen gennemgået. 

 

2.2.5 Årets modtager af RFI-pokalen 

Kandidater udvalgt og fundet 

 

2.2.6 Gæsteliste 

Invitation sendt ud 

 

2.3 Fastlæggelse af BS møder i 2025 – hvor et af møderne skal 

være tema møde 

Møder efter behov – sommermøde aftales senere. 
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2.4 Gennemgang af forretningsorden og eventuelle rettelser 

Gennemgået og tilrettet. 

 

2.5 Vedtægtsændringer 

Ingen ændringer 

 

2.6 Strategimøde forår med konsulent 

Ja til nyt møde her i foråret. 

 

3. Sager til drøftelse 

3.1 Meddelelser fra formanden 

Jeg er blevet kontaktet af Frederik Grubbe fra Corolab 

vedrørende kommunens deltagelse i World Tour cykelløb 

2025. Der er aftalt en workshop i starten af februar, hvor vi 

kan være med til at designe indholdet rundt om løbet. Jeg 

har sagt ja og deltager. 

 

Jeg har haft møde med Kim Bøhmert fra Roskilde 

Erhvervsforum som er projektleder. Vi fik en god snak om 

mulighederne for vores forening, hvad vi kan bruge 

hinanden til. 

 

3.2 Løn til ansat – motion på arbejdspladsen 

Vi vil gerne have en person tilknyttet som den vi kan sende 

ud på arbejdspladserne / skolerne i dagtimerne. Vi vil gerne 

lave det som et projekt gerne 6 – 9 måneder. 

 

 

3.3 Julemærkeløbet 2025 – tilskud fra kommunen. 

Efter afslag fra kommunen er der mulighed for at vi selv 

skal dække den omkostning. Vi har afsendt en ny  

ansøgning, og afventer svar. Vi har aftalt at det 

gennemføres uagtet tilskud fra kommunen. 

 

4. Økonomisk oversigt 

4.1 Bemærkninger til regnskab for 2024 

John gennemgik regnskabet og besvarede spørgsmål. 

Regnskab underskrevet af formanden.  

 

4.2 Grundkontingent / fordelingsbeløb alle 

Ingen ændringer, samme niveau som 2024 
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4.3 Telefon godtgørelse 2025 

Uændret 

 

4.4 Budgetforslag 2025 

Gennemgået med små bemærkninger. 

 

 

5. Sager til orientering / opfølgning 

5.1 Evaluering Julemærkeløbet 2024 

Vi har et rigtigt godt forhold til julemærkehjemmet. De er 

meget tilfredse med vores måde at afvikle løbet på. Vi har 

aftalt nyt løb her i 2025. 

 

5.2 Zonen Roskilde – status 

Zonen er pt. sat på pause. Det skal revurderes for at give 

mening at vedholde formen. 

 

5.3 Grus løbet 2025. 

Afholdes den 21/05.25 i Lynghøjsøerne. Vi forventer at gå i 

luften i starten af februar måned. Dorte, Mads og Claus er 

tovholdere på løbet. 

 

6. Meddelelser  

6.1 Meddelelser fra resten af bestyrelsen 

Dorte: Niels fra fysio Danmark har tilbudt at vi kan låne et 

lokale til møder. 

Mads. Har deltaget til reception for den nye chef for 

kulturforvaltningen. Har deltaget på bestyrelseskursus i 

Køge i regi af Dansk firmaidræt. 

 

 

7. Eventuelt 

7.1 Brug af hjemmebanen. 

Vi har aftalt at vi begynder at bruge hjemmebanen som et 

sted at arkivere vores dokumenter. Tanken er også at vores 

instruktører skal kunne hente medlemslister. 

 

 

 

Claus Schou   

Referent 

 


